nginated from outside of the organization. Da nol click links or open attachments unless you #

lrecognize the sender and know the contents to be safe

Hello/ Bonjour

We'd like to inform you that the Municipal Delegation Request Form for the 2025 Rural

Ontario Municipal Association (ROMA) Annual Conference is now available:
" , et B

To ensure an accurate submission, please use the following format examples below:

» Municipality: Toronto, City of or Bruce, County of

¢ Alternate Contact: John Smith, 416-416-4161, johnsmith@email.ca

o Full name and titles for delegates: John Smith, Mayor; Christina Smith,
Councillor

The request form will also be posted on AMO’s website. You can select either French or
English using the global icon in the top right corner of the form. The deadline for
submitting requests is Wednesday November 27, 2024, at 5:00 PM EST.

Thank you/Merci

Bonjour

Nous souhaitons vous informer que le formulaire de demande de délégation municipale
pour le congres annuel 2025 de la Rural Ontario Municipal Association (ROMA) est

maintenant disponible L https://forms.office.com/r/4cAmTR6wV ?origin=lprLink

Pour assurer la précision de la demande, veuillez suivre les exemples de format
suivants :

¢ Municipalité : Toronto, cité de ou Bruce, comté de
o Personne ressource de rechange : John Smith, 416-416-4161,

e Nom complet et titre de chaque personne déléguée : John Smith, maire/mairesse;

Christina Smith conseiller/conseillére

Le formulaire de demande sera aussi affiché sur le site Web de 'AMO. Vous pouvez
selectionner le frangais ou I'anglais au moyen de l'icone de globe située dans Ia partie
superieure droite du formulaire. La demande doit &tre envoyée au plus tard, le mercredi
27 novembre 2024, a2 17 h 00 (HNE).

Merci



